

## 聖徒交通 Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。  
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。(禱告聚會將在梁弟兄家舉行)  
May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting held at Brother Timothy Liang's house.
- 三、本週讀經聚會將交通「哥林多後書」第十一章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。  
1. 週五晚間聚會在梁弟兄家舉行, 6:45 pm 晚餐, 7:30 pm 聚會 (909)468-5652  
2. 週六晚間聚會在傅梁耐麗姊妹家舉行, 6:45 pm 晚餐, 7:30 pm 聚會 (562)694-5589  
Friday night Bible study will be held at Brother Timothy Liang's house, dinner will be served at 6:45 p.m., and meeting starts at 7:30p.m.  
English meeting will be held at Louis Xu's house.
- 四、我們將在本月二十六日(週六)晚間在會所舉行感恩聚餐與交通聚會，請預留時間參加。  
The Thanksgiving dinner and fellowship meeting will be held on 26(Saturday) this month at church. Please reserve your time to attend.
- 五、以下為十二月將舉行的幾場音樂福音聚會，詩班服事的弟兄姊妹，請在今天愛筵後留下練習。  
1. 12/10 and 17 週六 (聯合詩班在安納罕和帕撒迪納)  
2. 12/23 週五在聖迦谷基督徒聚會(西區)  
3. 12/24 週六在迦福市基督徒聚會  
The following are musical gospel meetings to be held in December.  
Please join the choir practice after lunch today.  
1. 12/10 and 17 Saturdays (in Anaheim and Pasadena)  
2. 12/23 Friday in San Gabriel Christian Assembly  
3. 12/24 Saturday in Culver City Christian Assembly

## 聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley



### 主日敬拜聚會

### Sunday Worship

10:00a.m.	擘餅聚會 福音班	Breaking of Bread Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會 兒童主日學	Message Meeting Sunday School

### 週二禱告聚會

### Tuesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

### 週五讀經聚會

### Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

**Sunday 主日:** 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768  
**Weekday 週間:** 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-5288  
Website: [www.east.casgv.org](http://www.east.casgv.org)

**亞 4:10** 誰藐視這日的事為小呢。這七眼乃是耶和華的眼睛、遍察全地。見所羅巴伯手拿線鉈、就歡喜。  
*"Who despises the day of small things? Men will rejoice when they see the plumb line in the hand of Zerubbabel. ("These seven are the eyes of the LORD, which range throughout the earth.")"*

二〇〇五年十一月十三日

## 主 日 敬 拜 聚 會

### 一、擘餅聚會：

沈保羅，冷晶

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

### 二、信息聚會：

領詩：冷晶(636)

翻譯：梁殷宗宣

信息：梁家聲

報告：錢弘

主題：事奉(4) - 事奉的榜樣

### 一、約瑟服事地上的主人如同服事主

創 39:4 約瑟就在主人眼前蒙恩、伺候他主人、並且主人派他管理家務、把一切所有的都交在他手裏。

創 39:22 司獄就把監裏所有的囚犯、都交在約瑟手下、他們在那裏所辦的事、都是經他的手。

創 41:40 你可以掌管我的家、我的民都必聽從你的話、惟獨在寶座上我比你大。

創 41:41 法老又對約瑟說、我派你治理埃及全地。

弗 6:6 不要只在眼前事奉、像是討人喜歡的、要像基督的僕人、從心裏遵行 神的旨意。

弗 6:7 甘心事奉、好像服事主、不像服事人。

西 3:23 無論作甚麼、都要從心裏作、像是給主作的、不是給人作的。

### 二、摩西在神的全家誠然盡忠

民 12:3 摩西為人極其謙和、勝過世上的眾人。

民 12:6 耶和華說、你們且聽我的話、你們中間若有先知、我耶和華必在異象中向他顯現、在夢中與他說話。

民 12:7 我的僕人摩西不是這樣、他是在我全家盡忠的。

民 12:8 我要與他面對面說話、乃是明說、不用謎語、並且他必見我的形像、你們毀謗我的僕人摩西、為何不懼怕呢。

來 3:5 摩西為僕人、在 神的全家誠然盡忠、為要證明將來必傳說的事。

November 13, 2005

## SUNDAY WORSHIP

**BREAKING OF BREAD:** Paul Shen, Jing Leng  
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

### MESSAGE MEETING:

Song Leader: Jing Leng; Interpreter: Michelle Liang

Message : Timothy Liang; Announcer : Joseph Chien

### Sermon: SERVE GOD(4) – EXAMPLES OF SERVICE

#### I. Joseph Served Men as if Serving the Lord

Ge 39:4 Joseph found favor in his eyes and became his attendant. Potiphar put him in charge of his household, and he entrusted to his care everything he owned.

Ge 39:22 So the warden put Joseph in charge of all those held in the prison, and he was made responsible for all that was done there.

Ge 41:40 You shall be in charge of my palace, and all my people are to submit to your orders. Only with respect to the throne will I be greater than you." 41 So Pharaoh said to Joseph, "I hereby put you in charge of the whole land of Egypt."

Eph 6:6 Obey them not only to win their favor when their eye is on you, but like slaves of Christ, doing the will of God from your heart.

Eph 6:7 Serve wholeheartedly, as if you were serving the Lord, not men,

Col 3:23 Whatever you do, work at it with all your heart, as working for the Lord, not for men,

#### II. Moses Served Faithfully in God's House

Nu 12:3 (Now Moses was a very humble man, more humble than anyone else on the face of the earth.)

Nu 12:6 he said, "Listen to my words: "When a prophet of the LORD is among you, I reveal myself to him in visions, I speak to him in dreams.

Nu 12:7 But this is not true of my servant Moses; he is faithful in all my house.

Nu 12:8 With him I speak face to face, clearly and not in riddles; he sees the form of the LORD. Why then were you not afraid to speak against my servant Moses?"

Heb 3:5 Moses was faithful as a servant in all God's house, testifying to what would be said in the future.